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Toelichtende nota 

 
Klimaat is een zeer belangrijk thema voor CD&V Mechelen. Zo is er niet enkel 
de actualiteit rond de VN Klimaatconferentie COP26, we hebben ook de 
jongeren die terug op straat komen etc. Ook voor het stadsbestuur is dit een 
belangrijk thema, want in april 2021 ondertekende de stad de vernieuwde 

ambitie en engagement van het EU burgemeestersconvenant. De Stad 
Mechelen startte ook in november vorig jaar met het initiatief ‘Zonneklaar’, 
om samen met de energiecoöperatie Ecopower zonnepanelen te leggen op 
publieke daken. 

 
Toch tonen sommige cijfers aan dat de CO2 daling in Mechelen onvoldoende 
sterk is. Daarom stelden wij graag de volgende vragen: 
 

Vragen 
 
1. Wat is de CO2 uitstoot in Mechelen van 2012 tot 2020, graag in absolute 

cijfers (ton) en in aantal ton/inwoner. Vindt de schepen dat de daling in 
CO2 voldoende sterk is verlopen in deze periode? 

2. Hoeveel van de 256 aandelen (via de Zonneklaar actie van november 2020) 
werden aangekocht door Mechelse inwoners? Zijn alle 256 aandelen 
opgekocht? 

3. Wat is het oppervlakte (of aantal zonnepanelen) van de daken van het 

patrimonium van de groep Mechelen die in aanmerking komen voor 
zonnepanelen, en hoeveel (oppervalkte of aantal zonnepanelen) zijn 
hiervan al benut met zonnepanelen? Graag kwantitatieve cijfers. 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

4. Wat is het oppervlakte (of aantal zonnepanelen) van de daken van 
Woonpunt Mechelen en het zorgbedrijf Rivierenland die in aanmerking 
komen voor zonnepanelen, en hoeveel (oppervalkte of aantal 
zonnepanelen) zijn hiervan al benut met zonnepanelen? Graag 
kwantitatieve cijfers. Ik verwijs hier graag naar het schriftelijk antwoord 

van 16 april 2018 van mevr De Raedemaeker. 
5. In de nieuwsbrief van 24 juni 2020 stelde Mechelen Klimaatneutraal de 

Mechelse energielening van 1% open. Hoeveel huizen in Mechelen zijn het 
voorbije jaar hiermee gerenoveerd en hoeveel CO2 besparing heeft dit 

opgeleverd. Graag kwantitatieve cijfers. Hoe schat de schepen deze cijfers 
in, is het resultaat positief of had men een groter bereik verwacht? 

6. Zijn er in Mechelen projecten of studies lopende om restwarmte van 
bedrijven te gebruiken voor verwarming van huizen, en wat is daar de 

stand van zaken van?  
7. Zijn er in Mechelen ook projecten of studies lopende om aqauthermie uit 

de Dijle te gebruiken voor verwarming van huizen, en wat is daar de stand 
van zaken van?  

8. In maart 2018 ondertekende de Stad Mechelen een engagementsverklaring 

met Eoly, Eneco en Ecopower voor de realisatie van windmolens in 
Mechelen. Wat is hier de stand van zaken van, is er al zicht waar en 
wanneer er windmolens gebouwd kunnen worden in Mechelen. Kan de 
schepen een overzicht geven in de initatieven die zij en haar administratie 

heeft genomen tussen maart 2018 en nu om dit al dan niet te realiseren. 
 

     Hamid Riffi 


